
Från: Susanna Göransdotter <susanna.goransdotter@lekeberg.se>
Till: 'Platina mail import KS - Lekeberg' <platina.ks@lekeberg.se> 
Ämne: VB: En fråga inför allmänhetens frågestund
Skickat: 2023-10-20 13:09:09

 
Från: leif@livskonst.se <leif@livskonst.se> 
Skickat: den 20 oktober 2023 09:23
Till: Susanna Göransdotter <susanna.goransdotter@lekeberg.se>
Ämne: En fråga inför allmänhetens frågestund
 
God morgon, Susanna! �

Även denna gång är jag sen med min begäran om att på måndag under allmänhetens
frågestund på kommunfullmäktigesammanträdet få ställa en fråga. 
Frågan är enkel och kommer att riktas till Stefan Elfors och lyder: Hur ämnar Lekebergs
politiska styre agera för att åtgärda den dysfunktionella förvaltningen av
Samhällsbyggnad Sydnärke?

Vad jag behöver veta och därför fråga dig är om jag i förväg även behöver skriva en
bakgrund till varför frågan ställes och bifoga den tillsammans med själva frågan?

Med vänlig hälsning
Leif Wallén, VD

Livskonst AB
tel. 0705-294662
leif@livskonst.se
www.livskonst.se
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